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Bolos: Doua teme importante, privind revitalizarea industriei românesti si

capitalizarea Eximbank si CEC Bank, agreate cu reprezentantii CE

Doua teme importante au fost agreate cu reprezentantii Comisiei  Europene, respectiv ultimele detalii

pentru aprobarea schemei de ajutor  pentru decarbonizarea proceselor de productie industriala si 

capitalizarea EximBank si CEC Bank, a anuntat, miercuri seara, ministrul  Finantelor, Marcel Bolos.

"Doua teme importante, agreate cu reprezentantii Comisiei Europene. 1.  Revitalizarea industriei românesti intra în

linie dreapta. Împreuna cu  reprezentantii Comisiei Europene, am pus la punct ultimele detalii  pentru aprobarea

schemei de ajutor de stat pentru decarbonizarea  proceselor de productie industriala, initiativa din cadrul

programului  "România Produce".(...)2. Tot astazi, am pus pe agenda discutiilor si  capitalizarea EximBank si CEC

Bank, în conditii de piata, pentru a le  consolida capacitatea sa sprijine proiectele strategice ale companiilor 

românesti", a scris ministrul pe pagina sa de Facebook.

Acesta a subliniat ca, în ceea ce priveste prima tema, autoritatile  române si-au asumat sa sustina producatorii din

industria metalurgica si  din industria chimica, piloni ai productiei industriale din România,  acestia

confruntându-se cu provocari majore: consumul mare de energie si  nevoia urgenta de modernizare pentru a

ramâne competitive.

"Comisia Europeana a mai autorizat astfel de scheme în Italia si Cehia,  care s-au dovedit de mare succes. Cu un

buget de 5 miliarde de lei vrem  sa oferim sprijin financiar direct pentru electrificarea proceselor de  productie,

utilizarea hidrogenului verde si reducerea consumului de  energie. Este o masura practica, dar si una de viziune.

Fara acest  sprijin, riscam sa pierdem investitii si sa vedem cum alte tari îsi  transforma economiile. Multumesc

partenerilor din echipa DG Competition  pentru deschiderea cu care au primit aceasta propunere", a explicat 

Bolos.

În ceea ce priveste capitalizarea celor doua banci, ministrul Finantelor  a precizat ca "este un obiectiv important

pentru noi sa stimulam  competitivitatea firmelor românesti pe pietele internationale si sa  încurajam investitiile în

sectoarele cu potential de crestere".

page 1 / 1


